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Hei 
 
Viser til utsendte innkalling og styrets forslag til endret organisering av prosjektet Sambandet Vest. 
Hvor man avvikler ASèt og finner en mer hensiktsmessig måte å gjennomføre prosjektet på. 
 
Dette da tenkt i et samarbeid mellom kommunene, hvor næringslivet får en viktig rolle som 
referanse og pådrivere til prosjektet. 
 
I eiermøtet for selskapet vil det være naturlig også å diskutere veien videre. Pr nå ligger jo 
forespørsel til og positiv tilbakemelding fra Meland på å ta på seg arbeidet med koordineringen av 
silingsrapporten.  For diskusjonen for samarbeidsform videre og hva kommunene kan bidra med og 
hva som må kjøpes inn, kan det være et forslag at ordfører tar med seg representant for 
administrasjonen på møtet. Fortrinnsvis mulig plansjefer som sitter med kunnskap og hvilken 
kompetanse den enkelte kommune har i sin planavdeling ift det arbeidet som skal gjøres med 
silingsrapporten og videre med kommunedelplan. 
 
Ber om tilbakemelding på om det kan være aktuelt å ta med seg og eventuelt hvem, slik at de ulike 
eieren kan være noe samkjørte i hvem man tar med seg, om noen. 
 

Med hilsen 
  
Kathrine Vollevik Knudsen 
leder forvaltning og eiendomsdrift 

Eiendomsavdelingen 
 

Telefon 56 15 82 08 -  970 51 877 
 

  
Askøy kommune 
Klampavikvegen 1 

5300 Kleppestø 
 
http://askoy.kommune.no 

 
https://www.facebook.com/AskoyKommune/ 
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